
Dagsorden til bestyrelsesmøde i DKeF, 
den 22. oktober kl. 10 – ca. 16 på teams  

 

 

Deltagere:  

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann og Helene H. Jen-

sen 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Afbud: Svend Jørgensen og Thomas Jensen 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Nyt fra Formanden 

Marita Geinitz 

DM-ugen Aalborg (uge 25) 

 

 

 

 

 

 

 

Dialog med Roskilde Kegle 

Klub. 

 

 

 

Kommunikation og billeder 

 

 

 

 

 

Landskampen:  

 

 

 

 

 

 

Repræsentation 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi har ikke baner i Aalborg, så hvis vi skal 

deltage i DM ugen, så bliver det med de 

små baner.  

 

Bestyrelsen mener ikke vi skal deltage, 

men afvente, hvor det bliver afholdt næ-

ste gang og håbe, at der er keglebaner på 

den location. Måske kan vi komme med 

som ”præsentationssport”? 

 

Roskilde Kegle Klub mener ikke vi har nok 

Bohle på vores hjemmeside. Der er tæt 

dialog med RKK og bestyrelsen tager kri-

tikken til efterretning. 

 

Udvalgene skal huske at indsende billeder 

og aktiviteter til Thomas, så de ved hvad 

der skal på hjemmesiden. Katja beder ud-

valgene om at indarbejde det i handlepla-

nerne. 

 

Marita siger vi skal huske at få taget en-

keltmandsbilleder af landsholdsspillere. 

Derudover skal der tages holdbillede så vi 

kan lave nyhed om kampen den 5. no-

vember. Vi kontakter Jette og får de rig-

tige navne. 

 

Marita holder møde med de tyske ledere 

(præsident og vicepræsident) under 

landskampen. Her skal de bl.a. tale om 

Nations Cup. Det er DKeFs holdning at po-

lakkerne skal inviteres, men vi skal ikke 

betale for dem. Det drøfter Marita med ty-

skerne på mødet. Vi vil gerne have polak-

kerne med, men de skal selv bidrage. 

 

 

 

 

 

Vi afventer 

DIF om loca-

tion næste 

gang. 

 

 

 

 

 

 

 

Katja informe-

rer udvalgene. 

 

 

 

 

Katja taler 

med Thomas 

om et opslag. 

 

 

 

 

Marita følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Officials DKeF betaler drikkelse til de tyske officials 

til banket. Spillerne betaler selv for drik-

kelse. DKeF er vært med et glas cham-

pagne til de danske spillere inden midda-

gen.  

 

Marianne ko-

ordinerer. 

Pkt. 2. Næstformand og 

kassér Niklas Rejnstrup 

Opfølgning på økonomi 

 

Opfølgning på sharepoint/LOA 

 

 

Opfølgning på DKeF Love 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Digital strategi  

 

 

Ansøgning til udviklingspuljen 

(bilag vedlagt) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ikke noget til økonomi siden sidst. 

 

Der er oprettet en ny struktur i sharepoint 

og et menupunkt i toppen der hedder 

www.kegler.dk Her kommer alle kildedo-

kumenter til at ligge fremover. 

 

LOA er kommet med ændringsforslag til 

DKeF love, som bestyrelsen behandlede 

på mødet den 9. oktober.   

 

Drøftelse af §12 Det er vigtigt at bestyrel-

sen har kompetencerne til at bestride de 

pågældende poster. Hvis ikke skal der ind-

kaldes til ekstraordinært repræsentant-

skabsmøde.  

 

Oplægget fra LOA er godkendt og det går 

bestyrelsen videre med.  

 

§ 16. Vi tager en ny drøftelse af §16 på 

weekendmødet i januar.  

 

Niklas giver en tilbagemelding til LOA. 

 

Niklas og Katja har mødet med DIF om di-

gital strategi den 25/10. 

 

Alle Ni har sendt en ansøgning til udvik-

lingspuljen om youtubere. Thomas Jensen 

deltog ikke i mødet. 

 

Bestyrelsen mener at det er et godt pilot-

projekt, men en bekymring er, at det er 

målrettet ungdom og bestyrelsen ser hel-

lere at det bliver mere målrettet familier.  

 

Er klubben klar til at modtage nye med-

lemmer? Bestyrelsen foreslår at klubben 

deltager i et klubudviklingsforløb, for at 

gøre klubben klar til at modtage de nye 

medlemmer der nu måtte komme. 

 

Bestyrelsen bevilger 15.000 kr. Bestyrel-

sen anbefaler derudover at der søges an-

dre puljer til medfinansiering og vil gerne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael taler 

med TU og 

Katja taler 

med Finn 

Hyldmar. 

 

§16 behandles 

på mødet i ja-

nuar. 

 

Niklas giver 

LOA en tilba-

gemelding. 

 

 

  

 

Niklas giver 

tilbagemel-

ding til Alle Ni. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.kegler.dk/


 

 

 

Gaveregulativ  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Midler fra JKU. 

 

 

 

stille 5 timer til rådighed fra udviklings-

konsulenten.  

 

Forslag til ændring: ”Fødselsdage (gælder 

for alle der er valgt til årsmødet” – her til-

føjes: og ansatte. Bestyrelsen godkendte 

forslaget. 

 

Gaveregulativ blev præciseret og det læg-

ges på hjemmesiden.  

 

Hvem opdaterer statistik for antal lands-

kampe? Vi skal følge op på procedure til 

weekendmødet.  

 

Penge fra Jysk kegle Union er tæt på at 

blive overført til DKeF regi og disse midler 

skal vi drøfte på bestyrelsesmøde i januar.  

 

 

 

 

Niklas tilretter 

gaveregulativ. 

 

 

Katja lægge 

på hjemmesi-

den. 

 

Katja følger 

op med Finn. 

Pkt. 3. Næstformand Mari-

anne Jensen 

 

Årets leder (bilag 1) 

 

 

 

Tag en ven med til kegler 

 

 

 

 

 

 

QR-koden 

 

 

 

 

 

 

 

 

Instruktørmateriale 

 

 

 

 

Indstillingen er revideret og præciseret. 

Der skal skabes sammenhæng mellem 

årets leder (Ildsjæl) og årets klub.  

 

Tag en ven med til kegler – 11 klubber er 

tilmeldt og der er trykt 1000 foldere. Halv-

delen er sendt ud og resten har Katja med 

til uddeling igennem fx Roadshow. Der er 

møde i arbejdsgruppen snart og herefter 

kan vi sige mere om fremtidsperspektivet. 

 

QR-koden er genereret gennem et britisk 

firma og vi har derfor en omvendt moms-

pligt. Vi har forsøgt at lave det om til et 

dansk firma, men det betyder at vi skal 

have en helt ny kode og nu er koden trykt 

på fx Rollup om de skal så laves om igen. 

Det er ærgerligt og derfor vil vi gerne bi-

beholde den nuværende QR-kode.  

 

Thomas har revideret materialet og Mari-

anne har set det igennem. Det er nu klar 

til at komme på hjemmesiden. Herefter 

kan vi komme videre med mentorordnin-

gen og materialet hertil.  

 

 

 

Marianne taler 

med Thomas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marianne føl-

ger op på pris 

for dansk QR-

kode 

 

 

 

 

 

Marianne sen-

der det ende-

lige materiale 

til Katja. 

 

 

Pkt. 4. Thomas Jensen  

 

 

 

Årets klub (bilag 2) 

 

Da der var afbud fra Thomas med kort 

varsel, blev punktet behandlet ud fra et 

skriftligt oplæg fra Thomas til bestyrelsen. 

  

Bestyrelsen mener at det er et godt op-

læg, men at det skal tilpasses, så det er i 

Katja giver 

Thomas en 

skriftlig tilba-

gemelding på 

punktet sam-

let set.  



 

 

 

 

 

 

Enkeltmedlemskab (bilag 3) 

 

 

Ekstern kommunikation samt 

youtuber event 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Breddestævne 

 

 

 

Samarbejde med Fitness World 

 

tråd med ordlyden i dokumentet om årets 

leder/ildsjæl. Beløbet sættes ned, så det 

bliver 2500 kr. og indstillingen skal sendes 

til en ny bestyrelsesmail der bliver lavet: 

bestyrelse@kegler.dk  

 

Dokumentet om enkeltmedlemskab er klar 

til at blive behandlet på årsmødet.  

 

Bestyrelsen mener det er et godt oplæg 

omkring ekstern kommunikation og det er 

godt der kommer gang i det.  

 

Omkring youtubereventet skal der laves 

en pilot, som kan prøves af først. Derefter 

kan der fint arbejdes videre med en begi-

venhed under Åbent Hus. Det er væsent-

ligt det bliver holdt under Åbent Hus, da 

det skal komme alle kegleklubber til gode 

og ikke kun den ene klub, hvor eventet 

bliver afholdt.  

 

Økonomien bliver behandlet på et kom-

mende bestyrelsesmøde.  

 

Der er desværre ikke kommet så mange 

tilmeldinger, så stævnet aflyses, hvis der 

ikke kommer flere inden fristens udløb.  

 

Punktet skubbes til bestyrelsesmøde i ja-

nuar, da der mangler en tilbagemelding 

fra Fitness World.  

 

 

 

Katja kontak-

ter IT relation. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja og Tho-

mas følger op. 

Pkt. 5. Svend Jørgensen 

Classic Dommerkursus (He-

lene). 

 

Classic dommerkursus blev behandlet un-

der pkt. 7. 

 

 

Pkt. 6. Michael Zimmerman 

Opfølgning på TU 

Turneringsudvalget mener ikke der er 

grundlag for at drøfte spilleregler for seni-

orer, da der ligger en historik bag udform-

ningen af disse.   

 

LOA har afgivet kommentarer til spillereg-

lerne og mener godt, at der kan laves en 

nøjere gennemgang af disse. Fx kan der 

diskuteres ordvalg (fx brugen af seniorer 

og senior). LOA ser gerne på spillereg-

lerne igen, hvis der er tilslutning. 

 

Kunne man lave et møde mellem seniorer 

repræsentanter på tværs af landet, for at 

få en dialog på tværs af landet (ligesom vi 

gjorde med Classic, hvor der efterfølgende 

blev nedsat et underudvalg).     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael præ-

senterer ideen 

for TU. 

Pkt. 7. Helene H. Jensen 

Classic dommerkursus (Svend)  

  

mailto:bestyrelse@kegler.dk


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tekniske bestemmelser Classic 

og Bohle (bilag 4 og 5) 

 

Helene har to kontakter i NBC, der gerne 

vil komme og afholde et dommerkursus i 

Classic. De vil gerne lave manual til os ef-

terfølgende om, hvordan man underviser.  

 

Bestyrelsen synes det er fint hvis de gerne 

vil komme til Danmark og holde det og de 

kan finde midler til det. Det kræver vi 

sender en forespørgsel ud til klubberne 

om, der er interesse for et instruktørkur-

sus i Classic (fx et minimum på 5).  

 

Skal banekontrol tænkes ind, nu hvor vi 

har internationale folk i Danmark?    

 

Bestyrelsen gav input til tekniske bestem-

melser. Der er ikke overensstemmelse 

mellem instruktørmateriale og tekniske 

bestemmelser. Det er vigtigt at de tekni-

ske detaljer er tjekket igennem og kor-

rekte. Fx at der er styr på vægt på kugler. 

 

Har banekonsulenterne været inde over 

de tekniske bestemmelser? 

 

Helene følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Helene følger 

op på de to 

dokumenter 

og banekon-

sulenter. 

Pkt. 8. Konsulent Katja 

Bødtger 

 

DIF-forsikringer 

 

 

 

 

 

 

Værktøjskassen 

 

 

Alle klubber under DIF er med i den kol-

lektive forsikringsaftale under TRYG, der 

er forhandlet af DIF/DGI. Katja laver en 

beskrivelse, af forsikringerne på hjemme-

siden, så alle klubber kan se aftalen. 

https://www.idraettensforsikringer.dk/  

 

Værktøjskassen er blevet udbygget med 

konkrete anbefalinger til rekruttering, 

fastholdelse, klubudvikling og frivillighed. 

Her kan klubberne finde inspiration til em-

nerne. Værktøjskassen behandles løbende 

i spor 1 gruppen samt af Marianne/Katja.  

 

Vi mangler stadig nogle klubber til klubud-

viklingsforløb. Vi går i gang i Nyborg og 

forsøger at motiverer klubberne, når vi 

kommer rundt på roadshowbesøg. 

 

 

 

Katja opdate-

rer hjemmesi-

den. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 

Pkt. 9. Næste møde 

 

Den 4. december 2022 kl. 10 – 16 i Ny-

borg med besøg af Bo Overgaard 

 

Mødet bliver efterfølgende et temamøde 

om de strategiske spor.  

 

Pkt. 10. Eventuelt Vi er blevet inviteret til indvielse af de nye 

Classic baner i Fidelitas den 5. november. 

 

Marita delta-

ger. 

https://www.idraettensforsikringer.dk/


Der er booket mødelokale til weekendmø-

det i januar. Katja og Niklas finder et sted 

vi kan spise.   

 

 


